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Møde afholdt d. 7. december, 2022 

Fremmødte: Jytte, Lis, Bente, Agnete og Bit 

Afbud fra: Jeanette 

1. Valg af referent 

 – Brit Blev valgt 

2. Godkendelse af dagsorden 

 – Den blev godkendt 

3. Mødekalender  

– Der blev drøftet 4 møder og lagt en overordnet plan for afvikling hen over året. 

• Markvandring i maj 

• Regnskab og Budget møde i maj 

• Afdelingsmøde i september 

• Opsamling på året med Juleafslutning i december 

 

4. Kursusdeltagelse 

 - Det blev besluttet af Brit kan tage på kursus i Økonomi fremlægning i Nyborg og Lis kan tage på 

kursus i beboerkommunikation i Middelfart.  

5. Projekt havelåger 

 – Det har vist sig at der er plads i afdelingens økonomi til at få opsat et par ekstra havelåger, det er 

derfor blevet udført i nov./dec.  

6. Projekt terrassebelægning 

 – Det er til stor glæde at det bliver udført i december og alt efter vejret vil projektet kunne strække 

sig ind over januar 2023. Desværre bliver projektet lidt dyrere end først beregnet i vores 

vedligeholdelsesplan. En stigning der dog var forventet set i lyset af de indeksstigninger der 

rammer alle projekter i øjeblikket.  

7. Snerydning 

 – Der var desværre lidt opstartsproblemer med snerydningen i afdelingen – Det er der taget hånd 

om og vi forventer at det fremover vil gå som planlagt efter BO42’s snerydnings regulativ.  

8. Evt. 

 – Løst og fast om afdelingen blev drøftet. 

 

 

 

Med venlig hilsen 
 

Brit Kofoed Dahl 


